
Referat af bestyrelsesmøde d. 31/10-22 
 
Pkt. 1: Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt 
 
Pkt. 2: Gunnild 
Generel info fra Gunnild vedr. hvad der rører sig bl.a. en snak om priser på piller, hø og wrap, 
hvor mange folde der pt. er og bliver brugt. Jeanette starter 1/11-22 og hun glæder sig til at 
komme rigtigt i gang. 
 
Pkt. 3 Nyt fra elevafdelingen 
 
Pago er solgt til sin part. 
Vi har købt Odys, Karla og Mercedes. Quinto er kommet som lånepony. 
 
 
Pkt. 4 Sponsor/stævneudvalg 
For nemhedens skyld lægger vi sponsor og stævneudvalg sammen 
Tanja og Sanne er kontaktpersonerne her. Planen er fremadrettet, at vi mødes med 
stævneudvalget forud for stævner i håb om, at det kan lette på nogle af de udfordringer 
stævneudvalget støder på 
 
Pkt. evt. 
Mobiltelefoner på skolens område: 
Vi vil gerne opfordre alle til, at når de rider rundt på hestene især omkring staldene, at 
telefonen er i lommerne. Generelt mener vi ikke, at det er en god kombination, da det også 
kan være farligt i forhold til, at der kan komme en bil eller andet rundt om hjørnet, som man 
måske ikke lige er opmærksom på. 
Nyd turen og jeres hest i stedet. 
 
Dato for næste møde er d. 28/11-22  


